12:12

عندما أنظر إلى السماء أرى عينيك الجميلتين...

> When I look at the sky I see your beautiful eyes...

« حبيبتي »

- My love •
- Areej Al-Obaidi•
- تدقیق لغوي واملائي: Areej Al- Obaidi
 - Story •
 - cover designer: areej
 - first edition 2024 •

دولة الاردن / عمان

: To contact the author

WhatsApp: 0775495339

@Telegram. : areejed

• جميع الحقوق محفوظة للناشر: لا يسمح بإعادة هذا الكتاب أو أي جزء منه أو تخزينه في نطاق استعادة المعلومات أو نقله باي شكل من الأشكال، دون اذن تخطي للناشر .

All rights reserved to the publisher: This book or any part of It is not allowed to be returned or stored within the scope of information recovery or transfer in any way, without the .@publisher's permission to skip the publisher

	**	
((<i>_</i>	>>
	<u> </u>	,,

عندما رأيتها في المرة الأولى كأني رأيت ملاكاً يمشي امامي

When I saw her the first time as If ... Saw an angel walking In front of me

هكذا هي عندما تمشي كأنها ريح عطره مشت بسرعه كأنها ملاك طائر في السماء بشعرها الاسود الجميل طويل كطول الليل وعيناها العسلية الجميلة وبياض بشرتها كبياض الثلج في عز الشتاء ...

This is how she Is when she walks like a fragrant wind, she walks as fast as a flying angel in the sky with her beautiful black hair, as long as the night, her beautiful hazel eyes, and the whiteness of her skin, as snow ...white in the height of winter

أتذكرين عندما التقينا بالمرة الاولى كنت جالسه مع صديقاتك تتحدثين بمرح طفولي ، عندما نظرت اليك شعرت وكأن جسدي تخدر بالكامل سرحت بك نظرت لملابسك أنها ساتره لا يرى منها شيء فما الذي اعجبني بك يا ترى هذه المرة الأولى التي اعجب بفتاة ساتره ، كنت إذا رأيت فتاة بشعرها الاشقر وجسدها المتعري لا اعجب بها وانما العب معها حتى أمل منها ، لكن انتي مختلفة لا اعلم لماذا اهي نظرتك الجدية للجنس الآخر أما ماذا لا اعلم كنت صارمه معنا ، لكن عندما تتحدثين إلى صديقاتك كنت مرح طفوليه جميله ...

first time I was sitting with your friends talking with childish fun, when I looked at you I felt as If my body was completely numb. With a girl, I would see if I saw a girl with her blond hair and striped body, I wouldn't like her, but I played with her until I got bored of her, but you're different, I don't know why you're a serious look at the

opposite sex. You talk to your friends, ...you were a beautiful baby girl

أحبكِ حباً سرى في وريدي وحلق بروح فوق السحاب فأصبحت أحمل قلباً كبير كثير الاماني .. عديم العتاب أحبكِ طُهراً وفجراً انيق وبحرا من الشوق والامنيات ولو مات في الناس حب القلوب

« حبیتی »

فحبكِ في القلب حتى الممات ...

.I love you secretly In my veins
.Fly up above the clouds
I have a big heare

admonition. without

I love you pure and elegant .dawn

.And a sea of longing and wishes

And if people die, the love of heartsYour love is in my heart until death

اني أحبكِ حباً جميل أعشقكِ أراكِ في كل مكان أتحدث عنكِ كالمجنون ، حبيبتي أين أنتِ لماذا رحلتِ عني لماذا ذهبت وتركتني في منتصف الطريق ، هكذا يرضيك حالي ، لقد تركتي خلفك فتاة جميلة تشبهك جداً عيونها تشبه عيونكِ أنتِ تركتي بصمتك في قلبي حتى عندما رحلتِ .

I love you with a beautiful love, I adore you everywhere I talk about you like crazy, my love, where are you, why did you leave me? You left your .mark in my heart, even when you left

« حبیبتی »

لم أكن أعلم انكِ كنت جارتي في السكن ، كنت جالساً أنظر إلى السماء وأتذكرك ، عندها رايتك عند النافذة كنت تسرحين شعرك الجميل ، عندما رأيتني أغلقت النافذة بسرعه ، حرامٌ عليكِ اني اتعذب

عندما أراكِ ، سوف تكونين لي لأنكِ انتِ قدري الجميل ...

I didn't know that you were my neighbor in the residence, I was sitting looking at the sky and remembering you, then I saw you at the window,

you were combing your beautiful hair, when you saw me closed the window quickly, it is forbidden for you to be tormented when I see you, You will be mine because you are my beautiful ...destiny

أتذكرين عندما أتيتُ إلى والديكِ خاطباً ، ووافقا ، يومها لم أنم من فرحتي ، كنت أعشق كل تفاصيلك كل نظرة وكلمة فيكِ يكفي أني صرتُ لكِ خاطباً، كان لون وجنتيكِ أحمر كنتِ جالسة في حياء جميل كنتِ

عندما تتحدثين لي كانت جميع كلماتك رقيق مثلك كنت بارعة في محري بجمالك ، كنت بارعة في انوثتك الرقيقة لم أرى يوماً امرأة بقدر جمالك الخاص .

Do you remember when I came to your parents as a suitor, and they agreed, that day I did not sleep from my joy, I loved all your details, every look and word in you, it Is enough

that I became a suitor for you, the color of your cheeks was red, you were sitting in a beautiful modesty. When you were talking to me, all your words were as gentle as you, you were as good as you are, with your .beauty

يقولون الحب أعمى ..

أجل أعمى ، فأنتِ اعميت قلبي بالكامل ، كان لنا وقت خاص ننظر إلى عيون بعضنا يفهم بعضنا الآخر ، لقد كانت عيوننا تتكلم أنظر إلى السماء أراكِ مجالسة القمر كنا نتحدث كثيرا ، كنتِ تقولين لي مشاكلك بأسلوب طفولي ، كنتُ أساعدك فيها وعندما كنت أساعدك كنتي تطيرين من الفرحة وتحضنيني كنتُ ابتسم برضا ، قبل أن أغفو كل ليلة أرسل لكِ أمنياتي مع النجوم.

.They say love blind

I used to help you with it, and when I helped you, you were flying with joy and hug me, I was smiling with satisfaction, before I fell asleep every night I sent you my wishes with the stars

" والمغدورين عشقا والغادرين ندماً الم العشق الحقيقي لا يعادل أي ألم ما أجمل أن تكون صادقاً مع من تحب لا خذلان لا فراق أن اصابك سقما كان هو الترياق حب: كلمتين: الحاء: حياتي من دونكِ بئر بلا ماء ، والباء: باق باق في الفؤاد والذكريات. "

بقلم: عبد الرزاق.

« حبيبتي »

And the treacherous people are In love, and the treacherous ones regret the pain of true love, it is not equal to any pain. And the ba: remains In the .heart and memories

.Written by: Abdul Razzaq

أُحبكِ لأنكِ أنا أُحبكِ لأنكِ حبيبتي أحبكِ لأنكِ روحي أحبكِ لأنكِ نبضي أحبكِ لأنكِ عشيقتي أحبكِ لأنكِ عشيقتي أحبكِ لأنكِ سعادتي احبكِ لأنكِ سعادتي

« حبیبتی »

I love you becausee.

Bb I love you becausee you are my . love

I love you because you are my soul love you because you are my pulse I love you because you are my lover I love you because you are my .happiness

I love you because you are a gift from .my Lord

« حبيبتي »

أجمل أوقاتي هي التي أقضيها بجانبك يا حبيبتي ، لو تعلمين مدى حبي لكِ ، كوني بجانبي دائماً ، سيري معي يا رفيقة دربي يا جميلتي أنتي أجمل شخص في العالم ..

My most beautiful time Is the one I spend by your side, my love. If you knew how much I love you, always be .by my side

لماذا يلومون العشاق!!!

حقاً لماذا يلوموننا ، تخيلي يا عزيزتي لو لم يكن في العالم حب ، كيف كنت سأفعل من دونك ، حقا أعتقد أني لن أقدر على تحمل ذلك ، أريد أن أقع في حبك ، وسأقع في حبك ، ولن يقف أحد في طريقي ، لأنك عشيقتي ..

!!! .Why do they blame lovers

Why do they blame us. Imagine, my dear, If there was no love In the world, how I would have done without you, I really think I would not be able to bear It. I want to fall In love with you, I will fall in love with you, and no one will stand in my way, .because you are my mistress

ذكريات لن تنطوي وحياة لا أعلم كيف ستمضي وأحلام لن تتلاشى وقلب ما زال يرفض النسيان فقد أصبحت وحيداً من دونك ، لم أتخيل نفسي بعيدا عنك لهذه الدرجة ، لم أكن أعلم أن فراقك سيكون صعبا إلى هذا الحد الان أنت بعيدة عن ناظري لكنك قريبة من قلبي أصبحت أنت يومي وكل تفكيري ، أصبحت أنت سعادتي وكل حياتي ، لم أكن أتوقع أنك سترحلين مبكراً لم أكن أتوقع أني سأفقدك يوماً من الأيام ، لماذا رحلت ، لماذا ، لماذا الاليام ، لماذا رحلت ، لماذا ، لماذا !!

Memories that won't involve and a life I don't know how they will pass and dreams will not fade and a heart that still refuses to forget I am alone without you, I could not Imagine myself that far from you, I didn't know that your separation would be so difficult now You are out of my sight, but you are close to my heart. You became my day and all my thoughts. You became my happiness and all my life. I did not expect that you would leave early

العشق الابدي ...

لم أكن أعلم أن الحياة تأخذ منا ما يفرحنا وما يسعدنا ، عندما غادرت المنزل صباحاً قلتي لي أنكِ متعبة وانكِ سوف تذهبين مع والدتك إلى الطبية ، عندما أتيت الى المنزل وإذا بي أرى الانوار مغلقة اعتقدت أنكِ سوف تباتين عند والدتك ، لكني عندما دخلت الى داخل رايتكِ واقفت أمامي وتضعين البالونات من حولك ، أتيتي نحوي تركضين وتقولي لي يا عزيزي أنا حامل ، لم أكن أعلم ماذا أفعل حضنتكِ بكيت لأنني سأكون أبا وايضا أن حبيبتي ستصبح أماً لم أكن أعلم أنكِ ستفارقينني ...

.Eternal love

I didn't know that life takes us what makes us happy and what makes us happy, when I left the house In the morning you told me that you are tired and that you will go with your mother to the doctor, when you come home and if I see the lights closed I thought you would You're staying with your mother, but when I got inside I saw you, I stood in front of me and put the balloons around you. That my

love will become a mother, I didn't .know you would leave me

في ظل عاشقة ...

عندما ذهبنا إلى الطبية لنرى جنس ما في جسد حبيبتي ، قالت أنها فتاة ، وقفت من جلستك وحضنتني وبكيتي كم تمنيتي أن تصبحي أما لفتاة ، كنت تحبين اللعب مع الاطفال ، ذهبتي وشريتي ملابس ل طفلتنا ، لونتي جدران الحائط باللون الزهري الجميل ، كم كنت تتمنين هذا اليوم التي تمسكين به طفلتك

.In the shadow of a lover

when we went to the medical center to see some sex In my girlfriend's body, she said It was a girl, she stood up and hugged me and cried how much you wished to be a mother of a girl, you loved playing with the kids, you went and bought clothes for our baby, Lunty The walls of the wall are

beautiful In pink, how much you wish ...this day to hold your child

أيعقل أنه سيأتي يوم وترحل حبيبتي!!!

أجل لقد رحلت وتركتني وحيداً أناجي روحها في
السماء ، المكان الذي كنت أجتمع فيه مع عشيقتي ،
ألم أقل لكِ أني أحبكِ ، لماذا تركتني في منتصف
الطريق ذهبتي دون موعد مسبق دون أن تتكلمي
لي وتقولي أنكِ سوف ترحلين هل هذا وعدك لي أنكِ
لن ترحلي وستبقين معي أهذا وعدكِ لي ، إذهبي
إلى ربى ، لكن لا تنسى أنى أناجى روحكِ ...

Is It possible that a day will come and you will leave, my love!!! Yes, she left and left me alone, praying for her soul In the sky, the place where I used to meet my girlfriend, didn't I tell you that I love you? Why did you leave me In the middle of the road? You will leave and you will stay with me, is that your promise to me, go to my Lord, but do not forget that I am ...calling your soul

أراكِ بين النجوم في السماء تحلقين عالياً وتقولين لي هيا هيا ، أكاد أجن لماذا ، أتعلمين أن طفلتك أصبح عمرها ٤ ربيعاً دائما عندما تسألني عنكِ اتكلم معها وكأني مراهق مغرم بكِ ، أمكِ كانت صديقة عزيزة أخت قوية عشيقة مغرمٌ بها أنا المذنب الذي لن ولم أتوب لن ولم أنساها أنها امرأة عظيمة قوية جبارة ، رقيقة حساسة حنونة إنها أعظم امرأة رأتها عيني ...

I see you among the stars in the sky flying high and telling me, come on, I'm almost crazy why, you know that your child Is 4 years old, always when she asks me about you, I talk to her like I'm a teenager in love with you, your mother was a dear friend, a

« حبیبتی »

strong sister, a mistress. I am in love .with her

ربما لا تعرفي ..

أني أنتظر ضحكتكِ الجميلة

واني أنتظر أن تخرجي لي في أحلامي لكي يطمئن قلبي عندما أرى وجهك الحنون..

وأني أتألم كل يوم لأنكِ فارقتني ...

ربما لا تعرفي أني لن أخرجك من عقلي وقلبي ولن أبحث عن فتاة أخرى لترعى إبنتنا لأني سأكون لها الاب والاخ والسند لا تقلقي عزيزتي إنها أمانتك وسوف أحافظ عليها ...

.You may not know

I am waiting for your beautiful laugh .and

I am waiting for you to come out in dreams to reassure my heart when I

see your tender face.. and I am in pain every day because you left me. To take care of our daughter, because I will be her father, brother and bond

أنا لا أريد أي شخص في العالم ليربت على قلبي وروحي اريدكِ أنتِ لأنكِ انتي الشخص الوحيد الذي يفهمني ، أنتِ التي تحبني بصدق تفهم ما أحتاج وما أريد التي روحي انتي ضلع من ضلوع صدري

انتي موشومة في قلبي ، انتي حياتي وقدري ، أعيدوا لي حبيبتي...

I don't want anyone in the world to pat my heart and soul I want you becausee you are the only person who understands me, you who truly

« حبیتی »

love me understand what I need and what I want, my soul, you are a rib of my chest, you are tattooed In my heart And my destiny, give me back ...my love

اللهم راحة لقلبي فقد فاض به

« حبیبتی »

اللهم باعد بيني وبين الحزن وشعور الوحدة وأذى النفس للنفس يا الله ..

اللهم إذا كان كل هذا الحزن ابتلاء بسبب ذنب فعلته فسامحني وقربني إليك وارحمني وارحم حبيبتي واجعل لها الجنة ياا الله ...

Oh God, comfort for my heart, for it has overflowed, Oh God, distance between me and sadness, the feeling ..of loneliness and self-harm, O God

« حبيبتي »

في أعماق الليل تختفي ضياء القمر وتجتاح الحزن قلبي الدافئ فقد رحلت يا حبيبتي وتركتني وحيداً تصطف الذكريات أمامي وأنا أبكي بصمت....

	44	
~	حسب	>
	٠.٠٠	,,

In the depths of the night, the light of the moon disappears, and sadness .overwhelms my warm heart

أين ذهبتِ يا طيف الهناء؟ تاركة قلبي مشتاقاً وحزيناً أبحث عن أثرك في كل شبرٍ من الأرض ولكنني أعلم أنك قد رحلتِ وانكِ لن تأتي لي

?Where did you go, you kind of bliss
Leaving my heart longing and sad, I
am looking for your trail in every Inch
of the earth, but I know that you are
gone and that you will not come to
.me

كانت لحظات الفراق صعبة ومريرة تذكرت مشاعري المفعمة بالحب والحنان ولكن الأيام الآن باتت تجمعنا بمسافة لا تُقاس وعلى جسر الأمل أمشي بقوة وشجاعة علني أصل إليك ...

The moments of parting were difficult and bitter, I remembered my feelings full of love and tenderness, but the days now bring us together with an immeasurable distance, and on the bridge of hope I walk with strength ...and courage, I will reach you

عله الزمان يعيد لنا اللقاء وتعودين إلى قلبي المشتاق لكِ فقد تركت خلفك آثار حب لا تُنسى وسأحتفظ بها في جنبات روحي للأبد...

Maybe time will bring us back and you will come back to my heart, I miss you, I left unforgettable traces of love behind you, and I will keep It in my .soul forever

في صمتي وحيدة قلبي ينادي بعبق حنين يأبى الاندثار بعبق حنين يأبى الاندثار تبددت الأحلام ومعها أنت يا حبيبتي ولكن ذكراك ستظل تعيش في أعماق ظني....

In my silence alone, my heart Is calling for a fragrant, nostalgic, the dreams are scattered, and with them you, my love, but your memory will continue .to live in the depths of my thoughts

« حبيبتي »

في القدرة على الافتقاد أجد قوتي وفي ذاكرتي أبني جسور المحبة عسى يوماً نلتقي على شاطئ الأمان وتعود البسمة لتزهو على شفتي

« حبيبتي »

In the ability to miss I find my strength and in my memory I build bridges of love, may one day we meet on the shore of safety and the smile will return to my lips

في الجروح تعلمت أن أصبر وأتحدى وعلى حبك الذي بقلبي أطلق العنان أبقى مؤمناً بقدرة الزمان على التلاشي وفي أعماق الفراق أجد قوتي الحقيقية.

In the wounds I learned to be patient and defy, and for your love in my heart, I keep unleashed, I remain a believer in the ability of time to vanish, and in the depths of parting I find my true strength

الفراق صعب جدا علي لكن يجب علي المضي قُدماً لأجل ابنتنا.

آمل أن أجد السعادة في مكان آخر مع وجودك . الماضي لن يعود، ولكن يمكنني أن ابني لابنتنا مستقبلنا.

أحزان الفراق تظل معنا، ولكن يتطلب مني الشجاعة للتخلص منها.

أتمنى أن تجد روحكِ السلام والرحمة. رغم الفراق، الذكريات ستظل معي للأبد.

Parting is very difficult for me, but I have to move forward for our daughter. I hope to find happiness elsewhere with you. The past will not come back, but I can build our future daughter for our daughter. The sorrows of parting remain with us, but it requires me to get rid of them. I hope that your soul will find peace

« حبیتی »

and mercy. Despite the separation, the memories will be with me forever

رغم الفراق ، الذكريات ستظل معي للابد ...

	**	
((· 1111	>
	<u> </u>	

Despite the separation, the. .memories will be with me forever

« حبیبتی »

من كتابات أريج جمال:

- https://www.kotobati.com//b .1 .1 روایة-عزیزة-علی-القلب
- https://www.kotobati.com//b .2 .2 ممکن یکون البدایة /ook

« حبيبتي »

- https://www.kotobati.com//b .3 ماکتاب-نور-الدین/ook
- https://www.kotobati.com//b .4 .4 معتذرا معتذرا
- https://www.kotobati.com//b .5 رواية-حبي-الاول-والأخير

شكراً جزيلاً لمكتبة كوتوباتي، شكرا لكل شخص دعمنى لأكمل كتابة خواطر وروايات ..

« حبيتي »

« حبيبتي »

انتهى ..